

Dear fellow Veterans,

Chers vétérans,

Many of you have been asking about the “Veterans Card”. A plastic Record of Service Card NDI75 is available to all retired military service personnel of the Canadian Forces, Regular and Reserve components.

Plusieurs d'entre vous me demande à propos de la à Carte du Vétéran. Une carte de registre de service NDI75 est disponible pour tous les militaires à la retraite des Forces canadiennes, y inclus la Régulière et la Réserve.

This card is valid to enter all federal government historic sites and is recognized at some historic sites in Europe as well. It is essential to book free passage on VIA Rail in July and for other transportation agencies and companies for passage.

Cette carte est valide pour accéder aux sites historiques du gouvernement fédéral et est même reconnu à certains sites en Europe aussi. ; Elle est essentiel pour prendre passage sur VIA Rail en juillet et pour d'autres transporteurs à titre gratuit.



To obtain your NDI75 card write to the address below. They will send you a form to complete which you will have to return with two pictures of yourself. The procedure takes form 6 to 8 weeks. Apply now!

Pour obtenir votre carte NDI75 écrivez à l'adresse ici bas. ;Ils vont vous envoyer un formulaire que vous devrez compléter et retourner avec deux photos de vous-même. ; Cela peut prendre entre 6 à 8 semaines. Appliquez maintenant!

Service Recognition / Commission Scripts and Scrolls

DMCA 4-2-2-4-3-2

National Defence Headquarters

MGen George R. Pearkes Building

101 Colonel By Drive

Ottawa, ON K1A 0K2